
 

  

VOLDA KOMMUNE 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Utval: Formannskapet 

Møtestad: Voldsfjorden, Volda rådhus 

Dato: 07.06.2016 

Tid: 11:00 

 

Faste medlemer som møtte: 

Namn Funksjon Representerer 

Fride Schjølberg Sortehaug Nestleiar/Ordførar V 

Odd Harald Sundal Medlem SP 

Sølvi Dimmen, møtte kl. 

11:35 

Medlem SP 

Margrete Bjerkvik Medlem KRF 

Anders Egil Straume Medlem KRF 

Odd Arne Folkestad, møtte 

kl 11:05 

Medlem FRP 

Dan Helge Bjørneset Medlem H 

 

Faste medlemmar som ikkje møtte: 

Namn Funksjon Representerer 

Jørgen Amdam Leder AP 

Gunnar Strøm Medlem SV 

 

Varamedlemer som møtte: 

Namn Møtte for Representerer 

Øyvind Festø Jørgen Amdam MDG 

Åshild Vik Gunnar Strøm SV 

 

Frå administrasjonen møtte: 

Namn Stilling 

Rune Sjurgard, møtte kl. 

12:05 

Rådmann  

Inger-Johanne Johnsen Sektorsjef kultur og service, PS 102/16 

Per Ivar Kongsvik Oppvekstsjef OS 86/16 

Asbjørn Moltudal Rådgjevar til kl. 12:05, sakshandsamar PS 103/16 og 106/16 

Heidi Istad Planleggar, PS 101/16 

Bente Engeseth Konsulent, PS 102/16 

 

 

 

 

 



SAKLISTE 

 
Saksnr. Sak  

PS 99/16 Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

 

PS 100/16 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 

 

 

OS 86/16 Orientering om PPT v. Kirsti Øy Driveklepp, Ørsta 

kommune 

 

 

PS 101/16 Kulturminneplan - Oppstart av planarbeid 

 

 

PS 102/16 Alkoholpolitisk handlingsplan for Volda kommune 2016-

2020 

 

 

PS 103/16 Kommunen sin kriseberedskap - Planverk med mer 

 

 

PS 104/16 1.Tertialrapport 2016 

 

 

PS 105/16 Korrigering av budsjett 1.halvår 2016 

 

 

PS 106/16 Kommunereforma - Endeleg vedtak av alternativ. 

 

 

PS 107/16 Prisfastsetjing K10 Engeset/Klepp - salsvilkår  

 

 

PS 109/16 Søknad om midlar til kartlegging av prosjekt "Destinasjon 

Volda" 

 

 

PS 108/16 Orienteringssaker 

 

 

OS 87/16 Forvatningsrevisjon barnevernet - orientering om nytt 

prosjekt 

 

 

OS 88/16 Mellom Bygningane i Volda - referat styringsgruppemøte 

25.05.2016 

 

 

OS 89/16 Søknad  om Regionale utviklingsmidlar for delfinansiering 

av forprosjekt - Volda kunnskapspark 

 

 

OS 90/16 Fråsegner frå Noregs Mållag 

 

 

OS 91/16 Innkalling til generalforsamling og eigarmøte i Sunnmøre 

Kulturnæringshage AS onsdag 15 juni 

 

 

OS 92/16 Sunnmøre regionråd - høyringssvar - Tine Meieriet Ørsta 

 

 

OS 93/16 Ruteendringsprosessen 2017 - Innspel frå kommunar og 

operatørar 

 



 

PS 99/16 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Handsaming: 

Innkalling: 

 

Ettersending av dokument 03.06.2016: 

PS 107/16 Prisfastsetjing K10 Engeset/Klepp – salsvilkår. 

 

 

 

Rådmannen orienterte om ekstra formannskapsmøte 14. juni kl. 16.00.  

 

Røysting: 

 

Innkalling og sakliste vart samrøystes godkjent.  

 

 

PS 100/16 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 

Handsaming: 

 

Røysting: 

 

Møteprotokollen frå sist møte, 31.05.2016, vart samrøystes godkjent. 

 

 

OS 86/16 Orientering om PPT v. Kirsti Øy Driveklepp, Ørsta kommune 

Handsaming: 

Seksjonsleiar for skule i Ørsta kommune, Kirsti Øy Driveklepp, orienterte om organisatoriske 

endringar i PPT-tenesta for Volda og Ørsta.  

 

Oppvekstsjef Per Ivar Kongsvik var til stades under orienteringa. 

 

Odd A. Folkestad og Sølvi Dimmen møtte under orienteringa. 

 

Ordføraren kom med framlegg om at møtet skulle lukkast, jf. kl. § 31 nr. 3 og fvl. § 13. 

 

Det vart samrøystes vedteke at møtet skulle lukkast.  

 

Det vart orientert om ein rapport utarbeidd av Stamina Census for Ørsta kommune 

vedkommande arbeidsmiljøet ved PPT-tenesta. Avslutningsvis i orienteringa vart det opna for 

spørsmål frå formannskapet til Driveklepp og Kongsvik.  

 

Rådmann Rune Sjurgard møtte kl. 12:05, rådgjevar Asbjørn Moltudal gjekk.  

 



Det vart samrøystes vedteke at møtet skulle opnast. 

 

PS 101/16 Kulturminneplan - Oppstart av planarbeid 

Administrasjonen si tilråding: 

1. Kommunestyret  godkjenner oppstart og gjennomføring av arbeidet med 

kulturminneplan. Formannskapet vert styringsgruppe. Administrasjonen får i oppgåve 

å setje saman prosjektgruppe. 

 

2. Prosjektet er kostnadsrekna til kr 200 000,- og skal finansierast slik: 

Møre og Romsdal fylkeskommune, tilskot etter søknad:               kr 100 000,- 

Bruk av midlar på investeringsbudsjettet (omdisponering/fond)   kr   40 000,- 

Eigeninnsats i Sektor for Utvikling/Kultur og service                   kr   60 000,- 

 

3. Administrasjonen får  i oppdrag å iverksetje arbeid med kulturminneplan som skildra i 

saksutgreiinga. 

Handsaming: 

Sakshandsamar Heidi Istad, møtte under handsaminga av saka. 

 

Røysting: 

 

Tilrådinga frå administrasjonen vart samrøystes vedteken.  

Tilråding i formannskapet - 07.06.2016  kommunestyret: 

1. Kommunestyret godkjenner oppstart og gjennomføring av arbeidet med 

kulturminneplan. Formannskapet vert styringsgruppe. Administrasjonen får i 

oppgåve å setje saman prosjektgruppe. 

 

2. Prosjektet er kostnadsrekna til kr 200 000,- og skal finansierast slik: 

Møre og Romsdal fylkeskommune, tilskot etter søknad:               kr 100 000,- 

Bruk av midlar på investeringsbudsjettet (omdisponering/fond)   kr   40 000,- 

Eigeninnsats i Sektor for Utvikling/Kultur og service                   kr   60 000,- 

 

Administrasjonen får  i oppdrag å iverksetje arbeid med kulturminneplan som skildra i 

saksutgreiinga 

 

PS 102/16 Alkoholpolitisk handlingsplan for Volda kommune 2016-2020 

Administrasjonen si tilråding: 

Kommunestyret vedtek ”Alkoholpolitisk handlingsplan for Volda kommune 2016-2020, 

Løyvepolitikken”, slik den ligg føre som vedlegg 1.  

 

Løyveperioden er inntil 4 år med opphør seinast 30. september året etter at nytt 

kommunestyre tiltrer. Dette gjer at: 

1. Gjeldande løyve vert vidareført til 30.09.2016 

2. Nye løyve etter gjeldande plan vert for perioden 01.10.2016- 30.09.2020. 



3. Alkoholpolitisk handlingsplan 2016-2020 trer i kraft 01.10.2016 og er gjeldande til ny 

plan vert vedtatt. 

 

Handsaming: 

Rådmannen og sakshandsamar Bente Engeseth orienterte om saka. 

 

Margrete Bjerkvik kom med slikt framlegg til endringar i rådmannen sitt framlegg til plan: 

 

Under Pkt 4.1   

Stryk to siste setningar. (Alkohol er ikkje nødvendig i kultur samanheng. Campus er neppe 

oppe og går før det er ny revisjon av planen i 2020) 

 

Pkt 4.2 Skjenketider  

Stryk   Skjenketida kan i einskilde høve utvidast etter søknad  

 

Pkt  For skjenkesteder som er lokalisert utanfor tettstadsområde og på stader der naboar 

ikkje vert sjenert. ..osv   stryk den,  ser at det kan vere vanskelig å avgjere kvar ein evt ikkje er 

til sjenanse. Lyd kan høyrast veldig langt frå der kilda er.  

 

Pkt 4.2 

Kulepunkt 7 Stryke: Det kan gjevast skjenkeløyve for varegruppe 3 på uteareal. 

 

 

Anders Egil Straume kom med slikt framlegg til endringar i rådmannen sitt framlegg til plan: 

 

Stryke setning 2 i kulepunkt 5. Alminnelig løyve ved einskildhøve. 

 

 

Odd Harald Sundal kom med slikt framlegg: 

 

Tilråding til endringar i alkoholpolitisk handlingsplan. 

4.2 Skjenketider alminneleg skjenkeløyve  

Normal skjenketid: 

 varegruppe 1 og 2 skal vere avgrensa til mellom kl 11.00 og kl 01.00 søndag – torsdag, og 

mellom kl 11.00 og kl 02.00 fredag og laurdag. 

  varegruppe 3 skal vere avgrensa til mellom kl 13.00 og kl 24.00 alle dagar.  

 Driftskonseptet hotell kan få skjenketid for varegruppe 1 og 2 frå kl 09.00.  

 Det er generell utvida skjenketid til kl 02.00 for romjula (2. juledag – 1. nyttårsdag) og 

påskeveka (frå måndag etter palmesøndag til 2. påskedag).  

For skjenkestadar som er lokalisert på stadar der naboar kan bli sjenert, kan skjenketida ute 

bli avgrensa til kl 24.00 alle dagar.  

 



 

 

5. Allminneleg skjenkeløyve ved einskildhøve 

Desse løyva vert tildelt einskildarrangement i inntil 5 dagar. 

  

Konsept det ikkje vert gitt løyve til: 

  Arrangement som er retta imot barn og unge  

 Reine skulebygg. I kombinerte anlegg for skule og andre føremål kan det ved særlege høve 

gjerast unntak når desse anlegga vert nytta til kulturelle og sosiale føremål utanom skuletida.  

 Campingplassar 

 Soner som elles vert rekna som rusfrie som symjehallar, skisenter, ungdomsklubber og 

idrettsarenaer i samband med idrettsarrangement og idrettsaktivitet.  

 Bensinstasjonar/gatekjøkken/kioskar og liknande konsept 

 

 

Røysting: 

 

Det vart røysta punktvis over innhaldet i planen. 

 

Pkt. 1 Formål løyvepolitikken, vart samrøystes vedteke. 

Pkt. 2 Handsaming av søknader om sals- og skjenkeløyve, vart samrøystes vedteke. 

Pkt. 3 Gruppeinndeling alkoholhaldig drikk, vart samrøystes vedteke. 

Pkt. 4.1 Konsept, vart samrøystes vedteken. 

Pkt. 4.2 Skjenketider alminneleg skjenkeløyve: 

- Pkt. 1-5 vart samrøystes vedteke 

- Pkt. 6: Det vart røysta alternativt mellom tilrådinga frå administrasjonen og framlegget 

frå Margrete Bjerkvik om å stryke punktet. Tilrådinga frå administrasjonen fekk sju 

røyster og vart vedteke. Framlegget frå Margrete Bjerkvik fekk to røyster (Margrete 

Bjerkvik og Anders Egil Straume) og fall. 

- Pkt 5-7: Det vart røysta alternativt mellom tilrådinga frå administrasjonen og 

framlegget frå Odd Harald Sundal. Framlegget frå Odd Harald Sundal fekk åtte 

røyster og vart vedteke. Anders Egil Straume røysta imot.  

Pkt. 4.3 Vilkår for å få skjenkeløyve vart samrøystes vedteke. 

Pkt. 5 Alminneleg løyve ved einskildhøve: 

Odd Harald Sundal trekte framlegget sitt. Det vart røysta alternativt mellom tilrådinga frå 

administrasjonen og framlegget frå Anders Egil Straume om å stryke siste periode i kulepunkt 

5. Tilrådinga frå administrasjonen fekk seks røyster og vart vedteken. Tre røysta imot 

(Øyvind Festø, Margrete Bjerkvik og Anders Egil Straume). 

 

Det vart røysta samla over resterande tilrådd plan (pkt. 5-9, med vedlegg), som vart 

samrøystes vedteken. 

 



Det vart røysta samla over planen, med endringar frå formannskapet. Planen med endringar, 

vart samrøystes vedteken.  

 

 

Tilråding i formannskapet - 07.06.2016 til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtek ”Alkoholpolitisk handlingsplan for Volda kommune 2016-2020, 

Løyvepolitikken”, slik den ligg føre som vedlegg 1.  

 

Løyveperioden er inntil 4 år med opphør seinast 30. september året etter at nytt 

kommunestyre tiltrer. Dette gjer at: 

4. Gjeldande løyve vert vidareført til 30.09.2016 

5. Nye løyve etter gjeldande plan vert for perioden 01.10.2016- 30.09.2020. 

6. Alkoholpolitisk handlingsplan 2016-2020 trer i kraft 01.10.2016 og er gjeldande til 

ny plan vert vedtatt. 

 

 

Tilråding til endringar i alkoholpolitisk handlingsplan. 

4.2 Skjenketider alminneleg skjenkeløyve  

Normal skjenketid: 

 varegruppe 1 og 2 skal vere avgrensa til mellom kl 11.00 og kl 01.00 søndag – torsdag, og 

mellom kl 11.00 og kl 02.00 fredag og laurdag. 

  varegruppe 3 skal vere avgrensa til mellom kl 13.00 og kl 24.00 alle dagar.  

 Driftskonseptet hotell kan få skjenketid for varegruppe 1 og 2 frå kl 09.00.  

 Det er generell utvida skjenketid til kl 02.00 for romjula (2. juledag – 1. nyttårsdag) og 

påskeveka (frå måndag etter palmesøndag til 2. påskedag).  

For skjenkestadar som er lokalisert på stadar der naboar kan bli sjenert, kan skjenketida 

ute bli avgrensa til kl 24.00 alle dagar.  

 

 

PS 103/16 Kommunen sin kriseberedskap - Planverk mm 

Administrasjonen si tilråding: 

Kommunestyret godkjenner kommunens overordna planar for beredskap/kriseleiing slik dei 

følgjer av vedlegga 1-4 i denne saka. 

 

Handsaming: 

Sakshandsamar Asbjørn Moltudal, var til stades under handsaminga av saka.  

 

Rådmannen kom med slikt tillegg til tilrådinga frå administrasjonen: 



 

Ordføraren får mynde til å gjere kurante oppdateringar/endringar i kommunen sine 

overordna planar for beredskap/kriseleiing.  

 

Røysting: 

 

Tilrådinga frå administrasjonen vart samrøystes vedteken.  

 

Tilråding i formannskapet - 07.06.2016 til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner kommunens overordna planar for beredskap/kriseleiing slik 

dei følgjer av vedlegga 1-4 i denne saka. 

 

Ordføraren får mynde til å gjere kurante oppdateringar/endringar i kommunen sine 

overordna planar for beredskap/kriseleiing.  

 

 

PS 104/16 1. Tertialrapport 2016 

Administrasjonen si tilråding: 

 

1. 1. Tertialrapport 2016 vert teken til vitende. 

2. Finansrapport (passiva) vert teken til vitende (vedlegg nr. 1) 

3. Finansrapport (aktiva) vert teken til vitende (vedlegg nr. 2) 

 

Handsaming: 

Økonomisjef Henrik Skovly møtte under handsaminga av saka. 

 

Røysting: 

 

Tilrådinga frå administrasjonen vart samrøystes vedteken.  

 

Tilråding i formannskapet - 07.06.2016 til kommunestyret: 

1. 1. Tertialrapport 2016 vert teken til vitende. 

2. Finansrapport (passiva) vert teken til vitende (vedlegg nr. 1) 

3. Finansrapport (aktiva) vert teken til vitende (vedlegg nr. 2) 

 

PS 105/16 Korrigering av budsjett 1.halvår 2016 

Administrasjonen si tilråding: 

 

1. Frie inntekter vert auka med kr 1.300.000  

 

2. Integreringstilskot vert auka med kr.140.000 

 



3. EMI-tilskotet vert auka med kr 879.500,-.  

 

4. Vertskommunetilskotet vert auka med kr 397.000,-. 

 

5. Minimumsavdraget vert redusert med 3,5 mill kr 

 

6. Utbytte frå Tussa vert auka med kr 126.000. 

 

7. Budsjettramma til Teknisk vert auka med 2,5 mill kr 

 

8. Budsjettramma til opplæring og oppvekst vert auka med kr 600.000 

 

9. Disposisjonsfondet vert styrka med kr. 4.242.500. 

 

10. Det vert sett av kr 40.000 til kultutbyggingsnemnda på rådhuset.. Finansiering vert 

ved å redusere ramma til personal og organisasjonsstaben (kr. 25.000) og 

økonomistaben (kr. 15.000). 

 

11. Det vert gjort følgjande endringar på investeringsbudsjettet: 

 

 Det vert løyvd  kr 210.000 til innkjøp av videokonferanseutstyr. Finansiering 

vert ved bruk av ubundet investeringsfond. 

 

 Det vert løyvd kr.70.000 til branndepot på Lauvstad. Finansiering vert ved 

bruk av ubundet investeringsfond 

 

 Det vert brukt 9 mill kr av ubrukte løyvingar på investeringsbudsjettet til å 

medfinansiere EPC- prosjektet (jmfr tabell i saksutgreiinga).  

 

Handsaming: 

Økonomisjef Henrik Skovly var til stades under handsaminga av saka. 

 

 

Røysting: 

Tilrådinga frå administrasjonen vart samrøystes vedteken.  

 

Tilråding i formannskapet - 07.06.2016 til kommunestyret: 

1. Frie inntekter vert auka med kr 1.300.000  

 

2. Integreringstilskot vert auka med kr.140.000 

 

3. EMI-tilskotet vert auka med kr 879.500,-.  

 

4. Vertskommunetilskotet vert auka med kr 397.000,-. 

 

5. Minimumsavdraget vert redusert med 3,5 mill kr 

 



6. Utbytte frå Tussa vert auka med kr 126.000. 

 

7. Budsjettramma til Teknisk vert auka med 2,5 mill kr 

 

8. Budsjettramma til opplæring og oppvekst vert auka med kr 600.000 

 

9. Disposisjonsfondet vert styrka med kr. 4.242.500. 

 

10. Det vert sett av kr 40.000 til kulturbyggingsnemnda på rådhuset. Finansiering vert 

ved å redusere ramma til personal og organisasjonsstaben (kr. 25.000) og 

økonomistaben (kr. 15.000). 

 

11. Det vert gjort følgjande endringar på investeringsbudsjettet: 

 

 Det vert løyvd  kr 210.000 til innkjøp av videokonferanseutstyr. Finansiering 

vert ved bruk av ubundet investeringsfond. 

 

 Det vert løyvd kr.70.000 til branndepot på Lauvstad. Finansiering vert ved 

bruk av ubundet investeringsfond 

 

 Det vert brukt 9 mill kr av ubrukte løyvingar på investeringsbudsjettet til å 

medfinansiere EPC- prosjektet (jmfr tabell i saksutgreiinga).  

 

 

PS 106/16 Kommunereforma - Endeleg vedtak av alternativ. 

Administrasjonen si tilråding: 

 

1. Volda kommune slutta seg i 2014 til intensjonane om ei nasjonal kommunereform. I 

tråd med intensjonane for reforma har kommunen lagt til rette for involvering av 

innbyggarane, gjennomført nabopratar og kartleggingar av samanslåingsalternativ. 

Volda kommune har gjennomført forhandlingar om samanslåing med Ørsta kommune. 

Intensjonsavtale om å slå saman kommunane Volda og Ørsta vart signert 15. mars 

2016. Rådgjevande folkerøysting om dette alternativet vart avvikla 19. mai 2016. I 

Volda svarte 68,9 % nei, 30,5 % svarte ja. Blanke stemmer var 0,8 %. I Ørsta svarte 

61,8 % av dei frammøtte nei, 37,3 % svarte ja. Blanke stemmer var 0.9 %.  

 

2. Med bakgrunn i resultatet av rådgjevande folkerøystinga tilrår Volda kommunestyre 

at Volda kommune ikkje vert samanslegen med Ørsta kommune. 

 

Handsaming: 

Sakshandsamar Asbjørn Moltudal, var til stades under handsaminga av saka.  

 

Rådmannen orienterte om saka. 

 



Ordføraren kom med slikt framlegg: 

 

Saka vert utsett. 

 

Røysting: 

 

Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke.  

 

Vedtak i formannskapet - 07.06.2016:  

Saka vert utsett. 

 

 

PS 107/16 Prisfastsetjing K10 Engeset/Klepp - salsvilkår  

Administrasjonen si tilråding: 

 

1. I salspris for feltet skal anleggkostnad for fylgjande kostnadselement reknast inn og 

fordelast på tomtene i reguleringsplan K10 Engeset/ Klepp: 

• Tekniske anlegg for vegar, grønstruktur/ leikeplassar, gangstiar, va- anlegg og 

veglys. 

 

2. Kjøpesum vert fastsett slik: 

Kostnader tekniske anlegg skal fordelast på 11 tomteeiningar med: 

• 50 % av opparbeidingskostnad vert delt med lik sum pr. eining. 

• 50 % av opparbeidingskostnad vert delt i høve til netto tomteareal på kvar 

eining.    

 

Dette gir slik pris for tekniske anlegg pr. 15.03.2016: 

• Pr. eining: kr. 328.355,- 

• Pr. m2: kr. 344/ m2 netto tomt.  

 

Kostnader for grunn:  

Grunnpris var pr. juni 2015 kr. 72,31 pr. m2 med utgangspunkt i grunnpris for brun 

sone i Engeset Klepp. Justert med konsumprisindeks fram til 15.03.2016 vert pris 

74,01 kr/ m2 for bruttoareal i K10. Bruttoareal K10 utgjer 17900 m2. Nettoareal 

tomtegrunn utgjer 10500 m2. Grunnpris pr. m2  netto tomt pr. 15.03.2016 vert då 126 

kr./ m2. Samla grunnkjøpskostnader skal fordelast i høve til netto tomteareal på kvar 

tomt.  

  

3. I tillegg til salssummen kjem oppmålingsgebyr og tinglysing av målebrev, tinglysing 

av skøyte og eingongsgebyr for tilkopling  av vatn- og avlaupsanlegg til ei kvar tid 

gjeldande satsar. 

 

4. For tomter selde etter 15. mars 2016 skal det reknast ein prisauke som tek 

utgangspunkt i konsumprisindeks pr. 15. mars 2016. 

 

5. Salsvilkåra for tomtene i K10 Engeset- Klepp, vert godkjende slik dei ligg føre som 

vedlegg til denne sak.   



 

 

Handsaming: 

 

 

Røysting: 

 

Tilrådinga frå administrasjonen vart samrøystes vedteken.  

 

Tilråding i formannskapet - 07.06.2016 til kommunestyret: 

1. I salspris for feltet skal anleggkostnad for fylgjande kostnadselement reknast inn og 

fordelast på tomtene i reguleringsplan K10 Engeset/ Klepp: 

• Tekniske anlegg for vegar, grønstruktur/ leikeplassar, gangstiar, va- anlegg 

og veglys. 

 

2. Kjøpesum vert fastsett slik: 

Kostnader tekniske anlegg skal fordelast på 11 tomteeiningar med: 

• 50 % av opparbeidingskostnad vert delt med lik sum pr. eining. 

• 50 % av opparbeidingskostnad vert delt i høve til netto tomteareal på kvar 

eining.    

 

Dette gir slik pris for tekniske anlegg pr. 15.03.2016: 

• Pr. eining: kr. 328.355,- 

• Pr. m2: kr. 344/ m2 netto tomt.  

 

Kostnader for grunn:  

Grunnpris var pr. juni 2015 kr. 72,31 pr. m2 med utgangspunkt i grunnpris for brun 

sone i Engeset Klepp. Justert med konsumprisindeks fram til 15.03.2016 vert pris 

74,01 kr/ m2 for bruttoareal i K10. Bruttoareal K10 utgjer 17900 m2. Nettoareal 

tomtegrunn utgjer 10500 m2. Grunnpris pr. m2  netto tomt pr. 15.03.2016 vert då 

126 kr./ m2. Samla grunnkjøpskostnader skal fordelast i høve til netto tomteareal på 

kvar tomt.  

  

3. I tillegg til salssummen kjem oppmålingsgebyr og tinglysing av målebrev, tinglysing 

av skøyte og eingongsgebyr for tilkopling  av vatn- og avlaupsanlegg til ei kvar tid 

gjeldande satsar. 

 

4. For tomter selde etter 15. mars 2016 skal det reknast ein prisauke som tek 

utgangspunkt i konsumprisindeks pr. 15. mars 2016. 

 

5. Salsvilkåra for tomtene i K10 Engeset- Klepp, vert godkjende slik dei ligg føre som 

vedlegg til denne sak.   

 

 

 

 



PS 109/16 Søknad om midlar til kartlegging av prosjekt "Destinasjon 
Volda" 

Administrasjonen si tilråding: 

 
1. Volda kommunestyre godkjenner at avsette midlar for 2016, kr. 253.000,- til 

reiselivsutvikling vert overført Volda Næringsforum. Midlane skal øyremerkast til 

bruk i prosjektet og utviklingsarbeidet “destinasjon Volda”, og vert organisert av 

Volda Næringsforum.  

 

2. Kommunestyret ber om rapportering i årsrapport og ein prosjektrapport innan 1.juli 

2017 i samsvar rådmannen sin konklusjon i denne saka. 

 

3. Kommunestyret vil vurdere effekten av måloppnåing og resultat opp mot kor vidt det 

skal løyvast midlar vidare. Dette vil kommunestyret kome attende til i samband med 

budsjettet for 2017. 

 

Handsaming: 

Ordføraren kom med slikt framlegg: 

 

Saka vert utsett. 

 

Røysting: 

 

Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke.  

 

Vedtak i formannskapet - 07.06.2016: 

Saka vert utsett. 

 

PS 108/16 Orienteringssaker 

 

OS 87/16 Forvatningsrevisjon barnevernet - orientering om nytt prosjekt 

 

OS 88/16 Mellom Bygningane i Volda - referat styringsgruppemøte 
25.05.2016 

 

OS 89/16 Søknad  om Regionale utviklingsmidlar for delfinansiering av 
forprosjekt - Volda kunnskapspark 

 



OS 90/16 Fråsegner frå Noregs Mållag 

 

OS 91/16 Innkalling til generalforsamling og eigarmøte i Sunnmøre 
Kulturnæringshage AS onsdag 15 juni 

 

OS 92/16 Sunnmøre regionråd - høyringssvar - Tine Meieriet Ørsta 

 

OS 93/16 Ruteendringsprosessen 2017 - Innspel frå kommunar og 
operatørar 

 

 

 

Møtet slutt kl. 13.50 

 

Rett utskrift,  

Volda kommune, servicekontoret 

07.06.2016 

 

 

Sonja Håvik 

konsulent 


